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Γιατί τα φαγητά στο Άγιο Όρος είναι πάντα τόσο 
νόστιμα;
Γέρ. Ιωσήφ Βατοπαιδινός / Έργα Γέρ. Ιωσήφ / Ορθόδοξη πίστη

Ρωτούν οι προσκυνητές γιατί τα φαγητά στο Όρος είναι πάντα τόσο νόστιμα, 
ακόμη και τα αλάδωτα.

Ένας γέροντας μου είπε επειδή βάζουμε μέσα ένα απαραίτητο συστατικό, «αγάπη»!

Άλλος λέει ότι τους αφήνουμε πρώτα να…πεινάσουν καλά! (περισσότερα…)
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